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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2022. április 27. (szerdán) napján 10 óra 15 perckor a Szekszárd Megyei Jogú 
Város Polgármesteri Hivatalának Dísztermében megtartott rendes üléséről. 
 
Jelen vannak:     

Murvai Árpád bizottsági elnök;  
Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag; 
Mácsik Henrietta tag; 
 

Meghívottak: 
Radva Dóra elnök, Szekszárd Városi Diáksport Egyesület; 
Rostási Gyula elnök, Szekszárdi Terepesek Klubja 
Egyesület; 
Joó Balázs elnökségi tag:, Ifjúsági Unió Szekszárd; 
Rostásy Gyula elnök, Szekszárdi Terepesek; 

 
Tanácskozási joggal megjelentek:     

dr. Horváth Annamária oktatási referens; 
Majnay Gábor osztályvezető; 
Balázs László sport és ifjúsági referens; 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens; 
 

Távolmaradását jelezte:   Móra Viktória tag; 
 

Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 4 tag van jelen és a bizottság 
határozatképes. A nyilvános ülést 10 óra 15 perckor megnyitja. 
 
Az elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 

1.napirendi pont:  
Szakmai beszámoló a Szekszárd Városi Diáksport Egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(16. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök 
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Előadó: Balázs László sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Radva Dóra elnök, Szekszárd Városi Diáksport Egyesület         
 
2.napirendi pont:  
Szakmai beszámoló az Ifjúsági Unió Szekszárd működéséről és terveinek bemutatásáról 
(19. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök  
Előadó: Balázs László sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Majkut Milán elnök, Ifjúsági Unió Szekszárd 
 
3.napirendi pont:  
Szakmai beszámoló a Szekszárdi Terepesek Klubja Egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(18. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök 
Előadó: Balázs László sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Rostási Gyula elnök, Szekszárdi Terepesek Klubja Egyesület  
 
4.napirendi pont:  
Javaslat a 2021. évi Sportkeretből (Működés) megítélt támogatási összegek felhasználási és 
elszámolási határidejének módosítására 
(15. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök  
Előadó: Balázs László sport és ifjúsági referens         

5.napirendi pont:  
Javaslat az Országos Futópálya Építési Program 2022 pályázat előkészítéséhez 
megvalósítási helyszínéről 
 (14. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Bíró Gyula aljegyző  
Előadó: Kocsis Anikó mb. osztályvezető 

6.napirendi pont:  
Az óvodák továbbképzési programjainak felülvizsgálata, beiskolázási tervek 
(20. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

1.napirendi pont:  
Szakmai beszámoló a Szekszárd Városi Diáksport Egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
 (16. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök 
Előadó: Balázs László sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Radva Dóra elnök, Szekszárd Városi Diáksport Egyesület         
 
Murvai Árpád, elnök: Az 1. napirendi pontunk a Diáksport Egyesület működéséről és terveiről 
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készített beszámoló. Nagyon nagy szeretettel köszöntöm Radva Dóra testnevelő tanárt és a 
Diáksportegyesület elnökét. A beszámolót megkaptuk. Van-e szóbeli kiegészítésed a beadott 
anyaghoz?  
 
Radva Dóra, Szekszárd Városi Diáksport Egyesület: Annyival tudnám kiegészíteni a leírtakat, 
hogy a covid helyzet enyhítése után szerencsére ebben a tanévben meg tudtuk kezdeni a 
munkánkat. A 2019-es, 2020-as évre kapott támogatásokkal végül most idejében el tudtunk 
számolni. Így a mostani versenyeken már nagyon meg kell húzni a nadrágszíjat, hogy meg 
tudjuk rendezni. A héten is 3 versenyünk került megrendezésre. Az atlétikai bajnokságon a 
hétfői, keddi és pénteki napon is versenyeztünk. Itt az atlétikai pályán nagy létszámmal vettek 
részt a rendezvényen. A város iskolái közül mind az öt nagy létszámú iskola képviseltette 
magát. Minden korcsoport megjelent. Reméljük, hogy ez a jövőben is így marad. Reméljük, 
hogy visszazökken minden a 2 évvel ezelőtti kerékvágásba. A működésünk forrásait 2 forrásból 
biztosítjuk. A Magyar Diáksport Szövetség hozzájárul a versenyeink megrendezéséhez, de ez 
egy nagyon jelképes összeg. Ez a bizottság hozzá tud a jövőben is járulni a korábban 
megállapított összeggel. Mi a városunk diákságának biztosítunk versenyzési, sportolási 
lehetőséget. Tartjuk a kapcsolatot a sportegyesületekkel. Igyekszünk tehetségeket felfedezni 
a versenyeink során és a szabadidő hasznos eltöltésére sarkallni az ifjúságot. Ez a fő célunk 
tulajdonképpen. Mivel most az anyagi lehetőségeink így bezárultak, hogy a 2019 és a 2020-as 
évre kapott támogatásokat elköltöttük, így a mostani versenyeinket kénytelenek vagyunk 
ilyen társadalmi munkában megrendezni. Szerencsére nyugdíjas testnevelő kollegáink 
elvállalták ezeket a feladatokat, de ezt nem szeretnénk a jövőben így folytatni. Keressük a 
pályázati lehetőségeket. Kérném a tisztelt bizottságot, hogy a továbbiakban is támogassák 
munkánkat. 
 
Murvai Árpád elnök: Nem tudom hány éves kortól szabad a gyerekeket oda bocsátani? 
 
Radva Dóra, Szekszárd Városi Diáksport Egyesület: Leginkább alsó tagozatosak. A sportág 
jellegéből adódóan azért változhatnak a korcsoportok, küzdősportokat esetleg egy későbbi 
korosztályba is el lehet kezdeni. 
 
Murvai Árpád elnök: Még egy kérdésem van, hogy van-e tudomása arról, hogy a 
diákönkormányzat kezdeményezte, hogy június elején, ha jól tudom június 2-án egy iskolák 
közötti több sportágnak kiterjedő megmérettetést, kihívást próbál megvalósítani? 
 
Radva Dóra, Szekszárd Városi Diáksport Egyesület: Volt tudomásom róla, de megkérlek akkor 
küldjetek róla légy szíves anyagot. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó, van-e valakinek még kérdése?  
 
Horváth Ferenc tag: Milyen a kapcsolat a Megyei Diáksport Szövetséggel? Ők nem tudnának 
segíteni? 
 
Radva Dóra, Szekszárd Városi Diáksport Egyesület: Ők hasonlóan rossz helyzetben vannak, 
mint mi. Földesi Gyula titkár a vezetője a Megyei Diáksport Szövetségnek. Köztünk a 
munkakapcsolat nagyon jó. Egymásra is szorulunk, ugyanis a digitális nevezési rendszerbe való 
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dolgok miatt mindenképpen össze vagyunk kötve. Ők nem tudnak segíteni, tehát ők is csak 
fölülről kapnak támogatást a Magyar Diáksport Szövetség Országos részéről. 
 
Murvai Árpád elnök: Az én hozzászólásom, hogy nagyon szívesen veszi a bizottságunk minden 
tagja, hogy ha meghívják ezekre az eseményekre, mint a Diákolimpia. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az atlétikát én mindig is egy alapkőnek tartottam. Viszont 
sajnálom, hogy kevés a hírverése ezeknek a versenyeknek.  
 
Radva Dóra, Szekszárd Városi Diáksport Egyesület: Nagyobb platformon nem hirdetünk. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Lehet jót tenne, ha azok is tudnának a versenyekről, akik nem 
érintettek még. 
 
Radva Dóra, Szekszárd Városi Diáksport Egyesület: Igyekszünk akkor ezen javítani. 
 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 19/2022. IV. 27.) határozata 

a Szekszárd Városi Diáksport Egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 
oktatás, sport és ifjúsági bizottság alcím 1. pont 6 alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1. jóváhagyja a Szekszárd Városi Diáksport Egyesület szakmai 

beszámolóját; 

Határidő: 2022. április 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre 

vonatkozó tervek megvalósításához sok sikert kíván; 

Határidő: 2022. április 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan 

keressen pályázati lehetőségeket működésükhöz, illetve 

rendezvényeik szervezéséhez. 
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Határidő: 2022. április 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2.napirendi pont:  
Szakmai beszámoló az Ifjúsági Unió Szekszárd működéséről és terveinek bemutatásáról 
(19. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök  
Előadó: Balázs László sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Majkut Milán elnök, Ifjúsági Unió Szekszárd 
 
Murvai Árpád elnök: A 2. napirendi pontunk úgy szól, hogy az Ifjúsági Unió Szekszárd 
működéséről hallunk az írásbeli beszámolón túl gondolom szóbeli kiegészítést. 
 
Joó Balázs elnökségi tag: Igazából ugye ami miatt híresek vagyunk a városban, az a Bartina 
teljesítménytúra. Emiatt is kértünk támogatást. Az önkormányzat lehetőséget biztosított erre, 
ezen kívül voltak azért és lesznek is remélhetőleg kisebb-nagyobb túráink. Szerződéseink 
részben kerékpáros részben vízi teljesítménytúrák.  
 
Murvai Árpád elnök: Kérdés a beszámolóval kapcsolatban? Nem látok kérdést, hozzászólást. 
 
Mácsik Henrietta tag: Hirdetésben az szerepelt, hogy az idei évben nem terveztek ilyesmivel. 
Ez lett volna a kérdésem, hogy ennek mi az oka? 
 
Joó Balázs elnökségi tag: Hát mindennek van ugye anyagi vonzata is. Ugye jelenleg támogatás 
hiányában korábbi eseményeket mind valamilyen pályázat kapcsán, támogatás kapcsán 
tudtuk lebonyolítani. Önkéntesekkel kell dolgoznunk, de akkor is mindenképpen van 
valamilyen költsége egy ilyennek. 
 
Murvai Árpád elnök: Milyen a kapcsolatrendszer az iskolák felé?  
 
Joó Balázs elnökségi tag: Igazából, amikor programjaink vannak, megkeressük az iskolákat, az 
iskolák igazgatóit, hogy jöjjenek akár szervezett csoporttal magára teljesítménytúrára. 
Működünk önkéntes pontként is gyerekeknek. Úgymond személyes kapcsolatunk van velük. 
 
Murvai Árpád elnök: Hozzászólás a magam részéről, hogy szorgalmaznám a kapcsolatrendszer 
kibővítését vagy aktualizálását. Meg kell, hogy találjuk a diákságnak azt a rétegét, akit érdekel 
a természet vagy a természetjárás és ugye van ilyen egyesület a városban. Azzal esetleg 
összefogva talán ezt be lehetne vinni a fiatalok életébe. Neked is ajánlanám a Polip ifjúsági 
irodán keresztül a „Szifőnt”. Ők is megkereshetők és van jónéhány aktivistájuk, aki ezt egyrészt 
elviszi, hirdeti és még talán be is segít abban, hogy lebonyolódjon. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 20/2022. (IV. 27.) határozata 

 
az Ifjúsági Unió Szekszárd működéséről és terveinek bemutatásáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 

Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 

oktatás, sport és ifjúsági bizottság alcím 1. pont 6 alpontjában 

meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

1. jóváhagyja az Ifjúsági Unió Szekszárd szakmai beszámolóját; 

Határidő: 2022. április 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre 

vonatkozó tervek megvalósításához sok sikert kíván; 

Határidő: 2022. április 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan 

is keressen pályázati lehetőségeket működésükhöz, illetve 

rendezvényeik szervezéséhez. 

Határidő: 2022. április 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
3.napirendi pont:  
Szakmai beszámoló a Szekszárdi Terepesek Klubja Egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
 (18. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök 
Előadó: Balázs László sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Rostási Gyula elnök, Szekszárdi Terepesek Klubja Egyesület  
 
Murvai Árpád elnök: 3. napirendi pontban van megjelölve a Szekszárdi Terepesek 
beszámolója. Nagyon nagy szeretettel köszöntöm Rostásy Gyula elnök urat és kérdezem őt is, 
hogy az általuk hozzánk benyújtott írásbeli beszámolóhoz van-e szóbeli kiegészítése?  
 
Rostásy Gyula elnök, Szekszárdi Terepesek: Mi is kaptunk támogatást. Tulajdonképpen a 
pandémia utáni rendeződés időszakát éljük. Megpróbálunk mi is felzárkózni a régi dolgainkhoz 
és ebben minden segítség fontos, amit kaptunk és köszönöm szépen.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Szuper köszönöm. Maga az ifjúságnak a megismertetése ezekkel, 
a technikai sportokkal, illetve milyen platformon találkozhatnak veletek? Hirdettek-e valahol?  
 
Rostásy Gyula elnök, Szekszárdi Terepesek: Vannak olyan versenyek, amik ugye folyamatosan 
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kamerázva vannak. Fényképeznek. Ezek országos, illetve felvidéki, erdélyi rendezvények. 
Ezeken mindent meg lehet nézni. Az egyesületünknek van honlapja is. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Kérdésem az lenne még, hogy technikailag tanítás, oktatás, 
amivel bevezetnétek a fiatalokat? Van-e erre alkalmas pályátok? 
 
Rostásy Gyula elnök, Szekszárdi Terepesek: Olyan oktató anyagok vannak, amik inkább 
felnőtteknek szólnak. Készítettünk kifejezetten terepjárásra kihegyezett oktató csomagot. 
Kifejezetten gyerekeknek, diákoknak nincsen. Terveink között szerepel valami olyasmi, ami 
megfelelhet oktatópályának. A sportág is teljesen zárttá kezd válni. Tehát régebben ez úgy 
volt, hogy 100-200 kilométeres túrákat is tettünk, de hát manapság ez már lehetetlen. Ott van 
Somogybabod, egy teljesen zárt területen például.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Jó, hogy megemlítetted Somogybabodot. Mi egy olyan helyen 
lakunk, egy olyan természeti adottságokkal rendelkező területen, ahol ezt a Somogybabodi 
pályát simán tudnánk überelni. Nem beszélve arról, hogy mekkora forgalmat, bevételt és 
mindent produkálna a városnak. Egy további kérdésem az lenne, hogy van-e kiszemelt 
helyetek esetleg egy ilyenre? Nem titkolom, hogy valamilyen szinten amíg a Sportbizottságba, 
illetve a testületbe vagyok, szeretném ezt a sportágat támogatni. Önkormányzati területen 
futottam pár kört, sajnos nincsen területünk, ilyen földes, homokos, ami alkalmas lehetne. 
Venni kéne esetleg ilyen területet. 
 
Rostásy Gyula elnök, Szekszárdi Terepesek: Vannak olyan területek, amik másoknak teljesen 
értéktelen, de nekünk pont az a jó, ha minél vadabb. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm, azt kérdezném, hogy majd az írásban beadott versenynaptár 
elképzelés az mennyiben realizálódik? 
 
Rostásy Gyula elnök, Szekszárdi Terepesek: Ugye már több verseny ebből le is zajlott. Nagyon 
nagy érdeklődés van a versenyek iránt. A létszámstop okozott néha problémát, de rendben 
lezajlott minden. 
 
Murvai Árpád elnök: Bátran keressen minket, amennyiben tudunk segíteni, segítünk.  
 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 21/2022. (IV. 27.) határozata 

 
a Szekszárdi Terepesek Klubja Egyesület működéséről és 
terveinek bemutatásáról 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 

Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 

oktatás, sport és ifjúsági bizottság alcím 1. pont 6 alpontjában 

meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 

1. jóváhagyja a Szekszárdi Terepesek Klubja Egyesület szakmai 

beszámolóját; 

 

Határidő: 2022. április 27. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre 

vonatkozó tervek megvalósításához sok sikert kíván; 

 

Határidő: 2022. április 27. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan 

is keressen pályázati lehetőségeket működésükhöz, illetve 

rendezvényeik szervezéséhez. 

 

Határidő: 2022. április 27. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
4.napirendi pont:  
Javaslat a 2021. évi Sportkeretből (Működés) megítélt támogatási összegek felhasználási 
és elszámolási határidejének módosítására 
 (15. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök  
Előadó: Balázs László sport és ifjúsági referens 

Murvai Árpád elnök: Következő napirendi pontunk a 2021. évi Sportkeretből megítélt 
támogatási összegek felhasználási és elszámolási határidejének módosítása. Van-e 
kiegészíteni valója az ügy előadójának? 
 
Balázs László sport és ifjúsági referens: Pár korábban támogatott egyesület kérvényezte a 
határidőmódosítását a korábban megítélt támogatás felhasználásának. 
 
Murvai Árpád elnök: Javaslom, hogy támogassuk a határozati javaslat elfogadását. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 

         
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 

Sport és Ifjúsági Bizottságának 22/2022. (IV. 27.) határozata 

a 2021. évi Sportkeretből (Működés) megítélt támogatási összegek 
felhasználási és elszámolási határidejének módosításáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 

Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 7. alpontja alapján 

átruházott hatáskörben eljárva 

1. támogatja a Gemenc Motoros Egyesület kérelmét, hozzájárul a 

támogatási összeg felhasználási határidejének 2022. május 31-

re, elszámolási határidejének 2022. június 30-ra való 

módosításához; 

Határidő: 2022. április 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

2. támogatja a Gemenc Természetvédelmi és Sportegyesület 

kérelmét, hozzájárul a támogatási összeg felhasználási 

határidejének 2022. június 30-ra, elszámolási határidejének 2022. 

július 31-re való módosításához; 

Határidő:  2022. április 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

3. támogatja a Tolna Megyei Járműbarát Egyesület kérelmét, 

hozzájárul a támogatási összeg felhasználási határidejének 2022. 

május 31-re, elszámolási határidejének 2022. június 30-ra való 

módosításához; 

Határidő:  2022. április 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök  

4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1.), 2.), 3.) pontban 

foglaltakról értesítse a kérelmezőt.  

Határidő:  2022. május 6.  
Felelős:  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

5.napirendi pont:  
Javaslat az Országos Futópálya Építési Program 2022 pályázat előkészítéséhez megvalósítási 
helyszínéről 
(14. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Bíró Gyula aljegyző  
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Előadó: Kocsis Anikó mb. osztályvezető 
 
Murvai Árpád elnök: A következő napirendi pontunk a Javaslat az Országos Futópálya Építési 
Program 2022 pályázat előkészítéséhez megvalósítási helyszínéről. Akkor kérem Kocsis Anikót, 
hogy legyen szíves ismertesse az előterjesztés lényegét. 
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Ugye látjuk a helyrajzi számot. Annak a tulajdoni lapját kértük le. 
A GVB bízott meg bennünket azzal, hogy helyszínre adjunk javaslatot. Ha emlékeztek rá, volt 
összevont ülésünk. A futópálya kiírása sajnos nem sokat változott. 
 
Murvai Árpád elnök: A személyes véleményem az, hogy ez a futópálya nem a legalkalmasabb. 
120 centiméter széles futófelület van. Ebben benne van a szegély. A hasznos szélesség 110 
cm. 
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Úgy tudom az előző évben hozott a bizottság egy olyan döntést, 
amiben nem fogadták el azt a határozati javaslatot, ami erre vonatkozik, de meghatározta azt 
is, hogy dolgozzunk ki egy tervet, ami alapján majd pályázni lehet. A döntés szerint vizsgáljuk 
meg, hogy Szekszárdon hol lehetne megvalósítani futópályát. Jelöljünk ki helyszíneket és 
készítsünk arra egy megvalósíthatósági tanulmányt és az alapján mérlegeljük majd, hogy 
célszerű-e beadni pályázatot vagy sem. A megjelenő pályázati kiírás alapján nekünk plusz 
50 000 000 ft forráshiány lenne és nem is célszerű beadni. 
 
Murvai Árpád elnök: Ha találunk helyszínt, ami alkalmas a céljainkra, mármint, hogy valami 
tömegsport célokra használható futópályát létesíthessünk, akkor ezekhez a kiírásokhoz kell 
ragaszkodnunk, vagy elképzelhető, hogy egy más paramétereket tartalmazó pályázatot 
tudunk benyújtani? Mert ez így nem jó. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Szerintem abban az esetben pályázzon az Önkormányzat, 
amennyiben megfelelőek a paraméterek. Ami a helyszínt illeti, véleményünk szerint a 
„Pollack” pályát kéne visszavenni és egy ilyen pályázatot ott megvalósítani. 
 
Murvai Árpád elnök: Ebbe szerintem be kéne vonni a sport szakértőit is. Az 5-ös iskola 
környékén a lakossággal nagyon komoly egyeztetésekre van szükség, ahogy azt már az ülés 
előtt is beszéltük. Nem mindenki szeretné, hogy a 10 emeletesekből figyeljék, ahogy küzd a 
kilóival. Parkolómódosítások megint gondot jelentenek. Ott azon a helyen említettem, hogy 
ennél is kint járt a másik helyszínen és én is ott a Kerámia és Cinege utca környékén. Nagyon 
szép, tényleg nagyon szép maga a terület. 2 dolog van. Nem tudom, hogy a városnak van-e 
vele célja azon a területen. A másik, hogy a megközelítése is problémás lehet. Ezek miatt, 
szerintem karoljuk fel a Pollack pályát. Szerintem, ha a Spurr kerék, az íjászok oda kerülnek és 
oda tudjuk vinni az amatőr sportot végzőket, akkor az már 3 sportlehetőség. Ezek a 
paraméterek, viszont nem oda valóak. 
 
Horváth Ferenc tag: Szerintem is a Pollack pályát kéne megcélozni. A 90-es években kiváló 
sportélet volt azon a területen és egyeztetni kell a sportélet szereplőivel, akkor is, ha amatőr 
sportéletet szolgálna ez a pálya. Megemlíteném még másodszámú tervnek a Csörge tavat is. 
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az a terület, már más célt szolgál. Egy ilyen bulis helyszín nem 
fog megfelelni egy nyugisabb tevékenység helyszínének. A másik, hogy nem értem, miért 
kellett eladni a Pollack pálya azon részét, amelyen régen az öltözők voltak. Van-e lehetőség 
arra, hogy azt visszavegyük? 
 
Murvai Árpád elnök: A Pollack pálya eladása úgy tudom vagyonvesztéssel járt. Az említett 
terület egy dusnoki vállalkozóé. Tudtommal nem használja semmire, de az övé. Én úgy 
gondolom, hogy visszaszerezni borzasztóan nagy pénz lenne. Tamást kérdezem, mi a 
véleménye a futópályáról? 
 
Scherer Tamás sportkoordinátor: Nekem az a véleményem, hogy a pálya alig alkalmas a 
szabadidős tevékenységre, mégis sokan próbálkoznak oda járni egyébként. Hiányzik a 
városnak egy ilyen lehetőség, amiről most itt szó van. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm, hogy így megkaptuk, végül is az is eredmény, ha itt van és 
tudunk dönteni róla. Akkor is eredmény, ha a válasz nem. 
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Véleményem szerint van egy sporttelepünk. Nagyon elcsúsztunk 
a sport irányába. Ha esetleg lenne egy másik pályázat, más témában, mondjuk turisztikai 
látványosság címszó alatt, akkor tudnánk pályázni arra is és az alkalmas is lehetne a 
céljainknak.  
 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 23/2022. (IV. 27.) határozata 

Országos Futópálya Építési Program 2022 pályázat előkészítéséhez 
megvalósíthatósági tanulmány helyszínéről 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 

Sport és Ifjúsági Bizottsága 

1. a műszaki tartalomban szereplő paraméterekkel, nem támogatja 

a tervezett futópálya megvalósítását. 

Határidő: 2022. április 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2. felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy hívjon össze egy olyan 

egyeztető fórumot, amelynek célja, hogy szakértők bevonásával 

dolgozzon ki egy másik, megvalósulási tervet, amelynek 

megvalósulási helyszíne a 01650/15 helyrajziszámú „Pollack 

Pálya” lenne. 
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Határidő: 2022. június 10. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

3. felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy vegye fel a kapcsolatot a 

„Pollack Pálya” melletti, 01650/18 helyrajziszámú terület 

tulajdonosával, a terület tulajdonának megszerzése céljából. 

Határidő: 2022. június 10. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
6.napirendi pont:  
Az óvodák továbbképzési programjainak felülvizsgálata, beiskolázási tervek 
(20. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Akkor már csak egy napirendi pontunk maradt. Ez pedig az óvodáknak a 
továbbképzési programja. Nekünk kötelességünk átnéznünk. El is kell fogadni. Köszöntöm 
szeretettel dr. Horváth Annamáriát. Tisztelettel kérdezem, hogy az írásban megküldött 
anyaghoz van-e szóbeli kiegészítés? 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Nincsen. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. 
 
Mácsik Henrietta tag: Áttekintettem a tegnapi nap folyamán a beérkezett képzési terveket. 
Itt a kollegákról van szó, a pedagógusokról. Az ő képzésükről csak hozzászólásként lenne egy 
tájékoztató, vagy számomra fontos momentum. Mégpedig többek között az, hogy az egyik 
óvodában tulajdonképpen a pedagógusoknak a felénél nem szükséges most már a beiskolázás, 
merthogy 55 éven felüliek. Ezt csak szerettem volna nektek elmondani. Aztán ami számomra 
pozitív volt, nyilván az óvodák tudják, hogy mire van szükségük, és ennek megfelelően 
igyekeznek képezni az ott dolgozókat. A Gyermeklánc óvodában például gyógytestnevelés 
oktatáson fog részt venni egy pedagógus, ami nagyon hasznos. Az egyes óvodában viszont lett 
tehetséggondozás, illetve fenntarthatósági nevelésképzésen vesznek részt. Ezek szerintem 
örvendetesek. 
 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 24/2022. (IV. 27.) határozata 

az óvodák továbbképzési programjának felülvizsgálatáról, 
beiskolázási tervéről 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. 
törvény 83. § (2) bekezdés e) és g) pontja, továbbá a pedagógus-
továbbképzésről, a pedagógus-szakvizsgáról, valamint a 
továbbképzésben részt vevők juttatásairól és kedvezményeiről szóló 
277/1997. (XII.22.) Korm. rendelet 1. § (2) és (8) bekezdése alapján  
 
1. a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) 

önkormányzati rendelet 1. melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági 

Bizottság alcím 1. pontja 3. alpontjában meghatározott 

hatáskörében eljárva – a Szekszárdi 2. Számú Óvoda-Bölcsőde 2022-

2027. nevelési évekre vonatkozó középtávú továbbképzési 

programját elfogadja; 

Határidő:  2022. április 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2.  a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) 

önkormányzati rendelet 1. melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági 

Bizottság alcím 6. pontja 2. alpontjában meghatározott 

hatáskörében eljárva – a Szekszárdi 1. Számú Óvoda Kindergarten, 

a Szekszárdi 2. Számú Óvoda-Bölcsőde és a Szekszárdi Gyermeklánc 

Óvoda 2022/2023. nevelési évi beiskolázási tervével egyetért; 

Határidő:  2022. április 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a határozatot küldje meg az 

intézmények vezetőinek. 

Határidő:  2022. május 6. 
Felelős:  Majnay Gábor osztályvezető  

 
Majnay Gábor osztályvezető: Tájékoztatni szeretném a tisztelt bizottságot, hogy jövő hétre 
terveztük a Mecénás díjkiosztó ünnepséget. Jönnek a tanárok is. 2 blokkba terveztük a 
díjátadó ünnepséget. Úgy néz ki, hogy szinte mindenki el tud jönni majd. Az emaileket is 
kiküldtük már ezzel kapcsolatban. Abban minden le van írva. Köszönöm. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 12:34 órakor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
  

Mácsik Henrietta  
         jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

Murvai Árpád 
elnök 
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Készítette: 

dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 


